
Protokoll styrelsemöte 2021-10-21

Styrelsemöte 2021-10-21
Närvarande

Ordförande David Mellqvist Ja Reklamchef Vakant

Stationschef Erika Ansén ja Marknadschef Agnes Rocksén Ja

Programchef Clara Dahlgren Ja Musikchef Oliver Tommos
Jernberg

Nej

Ekonomichef Nora Bohlin Ja Teknikchef Vakant

Sekreterare Caj Loqvist Ja Rekryteringschef Jonathan Smeds Ja

Adjungerade

Amanda Jansson Ja Astrid Philipsson Ja

Matthias Ekström Ja

Närvarande från ledningsgrupp

Redaktör Sanna Larsson

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl 16:18.

§2 Val av
a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.
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b) Sekreterare
Mötet väljer Caj Loqvist som mötessekreterare.

c) Justerare tillika tidshållare
Mötet väljer Jonathan Smeds som mötets justerare tillika tidshållare.

§3 Adjungeringar
Amanda Jansson, Matthias Ekström och Astrid Philipsson adjungeras till
mötet.

§4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

§5 Tidigare protokoll
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet
Den nya arbetsbeskrivningen för redaktörer har godkänts. Radio fyris första
tillfälle är tisdagen den 26/10. Budgeten för SRP har gåtts igenom och SRS
stormöte närmar sig, fyra stycken från vår förening ska gå som
representanter.

§7 Meddelanden
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

§8 TV-studion
På vilket sätt kan vi använda Tv-studion? Stationschef förklarar att det finns tillgång till
både greenscreen och smartboards i studion.
Förslagsvis kan den användas för att skapa material till programmens instagram, filma
utbildningstillfällen eller för att göra presentations videos till alla program. Andra
förslag tas gärna emot i framtiden.

§9 Nyhetsansvarig
Elvira Oberger kliver av som nyhetsansvarig och därför står denna post tom.
Amanda Jansson ställer upp för att bli invald till den vakanta posten. Hon har
tidigare gjort nyheterna tillsammans med den föregående nyhetsansvariga.
Amanda studerar och skriver kandidatuppsats inom MKV. Hon ser gärna att
nyheterna utvecklas, bland annat genom närvaron på sociala medier som
redan till viss mån påbörjats. Dessutom vill hon satsa mer på samarbetet med
ergo.
Utifrån stadgarna kan vi välja in en ny ansvarig under styrelsemötet utan att
utlysa posten.
Mötet beslutar att välja Amanda Jansson som Nyhetsansvarig.
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§10 Inval av redaktörer
Matthias Ekström och Astrid Philipsson ställer upp som redaktörer.
Matthias Ekström sänder Sportfånigt och är med i Studentradion BK.
Astrid Philipsson har tidigare varit musikchef, är medlem i Studentradion BK
och vill återigen engagera sig. Båda två försäkrar om att de kommer hinna
med den tid som krävs för att vara redaktörer.
Mötet beslutar att välja kandidaterna i klump.
Mötet beslutar att välja Matthias Ekström och Astrid Philipsson som
redaktörer.

§11 Uteslutande av medlem
Se bilaga:
https://docs.google.com/document/d/1cdszAUGaUNHWz9w7j6x3Pn4V2UbF
EWkwmE7ULmH1Idg/edit
Under denna termin har det uppmärksammats att en medlem, som sänt hos
Studentradion sedan 2020, varit problematisk ända sedan hen började sända.
Personen i fråga har flertalet gånger ej följt vår policy, bland annat har denne
spelat in och lagt upp program under sommaren och inte nämnt
Studentradion under sina sändningar. Programmets senaste tillfälliga
redaktör har lyssnat på upplagda avsnitt som är över 50 minuter långa. Detta
innebär antingen att reklamen inte sänts eller att material lagts till i
podversionen. Medlemmen har inte heller respekterat våra regler angående
bokning av lokal samt nästan aldrig sänt live. Hen frågade även om denne
kunde spela in bonusmaterial, svaret var att programrådet skulle ta ett beslut
kring detta och kom fram till att detta inte var tillåtet. Trots detta har hen ändå
nämnt bonusmaterial i senare avsnitt. Medlemmen har flera gånger fått
tillsägelser som inte har gett något gehör. Hen har även skapat en blogg som
alla  dess sociala medier länkar till, där det även finns en patreon funktion för
lyssnare att skicka pengar till genom. Detta innebär att hen i praktiken har
använt våra lokaler och utrustning gratis för att skapa en nästintill
självständig podcast som hen kan tjäna pengar på.

Programrådet menar att denna medlem bör uteslutas från föreningen på
eftersom medlemmen har brutit mot Studentradions riktlinjer flera gånger om,
trots tillsägelser.

Beslutet sker med en frånvarande röst.
Mötet beslutar avstänga att Daniel Lundberg som medlem från föreningen.
Ordförande tar på sig att informera Daniel att han är avstängd.

§12 ERGO
Stationschef har haft möte med tidningen Ergo angående samarbete,
exempelvis genom en spelare av våra radiosändningar på deras hemsida.
Ergo ska kolla om samarbetet eventuellt skapar problem med frågan om vem
som är ansvarig utgivare av det som sänds. De är inte intresserade av att
själva sända radio men deras frilansare kanske vill. Stationschef uppmuntrar
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till styrelsen att komma på fler idéer kring samarbetet och kommer snart ha
ett till möte med Ergo.

§13 Merch
Marknadsansvarig har gjort nya designer av merch.
Frågan är om vi ska använda lite av pengarna från Smeds Kross AB samt om
vi ska köpa in en större mängd?
Det bestäms att marknadschef först ska lägga upp ett inlägg där man får
skriva in ett bindande intresse på vad för merch man vill ha.

Mötet beslutar att godkänna följande designer: Långärmad tröja med små
loggor i svart/vitt, keps, tygpåse med tryck på båda sidorna, svarta hoodies
och partiellt collegetröja.

Marknadschef och Ekonomichef ska ta fram en plan för hur mycket vi bör
köpa in beroende på intresse samt vad prissättningen kan vara utifrån
artikelpris. Den bindande  intresseanmälan kommer ha nästa fredag som
deadline. Marknadschef ska även undersöka om det finns bättre pris på
tygpåsar.

§14 Ändring och rättelse i stadgar
Det har uppmärksammats att paragraf 12 och 13 i stadgarna är exakt
likadana, en av de bör därmed tas bort. Detta innebär dock även att alla
efterföljande paragrafer inte kommer stämma i den numeriska ordningen.
Inför nästa möte ska det dubbelkollas att det inte blir några andra fel om
denna förändring görs i stadgarna.

§15 Övriga frågor
En fråga kring fakturering till Smeds Kross AB tas upp. Eftersom 2000kr ska
gå till reklam och 2000kr är öronmärkta för SRP beslutas det att två fakturor
kommer sändas.

En person från Norrlands nation har frågat om reklam för en gasque, denna
skulle endast gå över nästkommande vecka, vilket innebär en del praktiska
utmaningar. Ett alternativ för denna typ av tidsbegränsade reklam är att lägga
in det som en jingel på cirka 10-15 sekunder. Prislistan som diskuterades för
ett par styrelsemöten tas upp, där det beslutades att kostnaden för en vecka
blir 50kr plus 250 för att vi gör jingeln. Det diskuteras huruvida jingeln kommer
kunna spelas varje timme, en diskussion som stationschef ska ta med
tidigare teknikchef. Eventuellt kan den läggas in i Zetta och gselector som en
dry. Rekryteringschef, som fick frågan från person på Norrlands nation, ska ta
vidare frågan för att se om intresset fortfarande finns.

Studio 3 krånglar och det verkar vara något fel på tekniken. PA är villig att
hjälpa men det kostar 500kr/h. Styrelsen säger att det är okej att han dyker
upp och gör en första koll. Om han säger att det krävs ett flera timmars långt
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arbete kommer vi ta upp frågan igen, men en första kontroll som max tar ett
par timmar är okej.

§16 Nästa möte
Nästa möte är 4/11 klockan 16:15.

§17 Mötets avslutande
Mötet avslutas 18:07.

_______________________ _______________________ ______________________
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare
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David Mellqvist Caj Loqvist Jonathan Smeds
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